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 SKOLEBESTYRELSESMØDE      KRABBESHUS HELDAGSSKOLE 

 

Mødedeltagere:  Katharina S. Hammer (KSH)    
 Christina L. Harring (CLH)    
 Susanne Jacobsen (SJ)    
 Brian Gravgaard (BG)      
 Erik Linderoth (EL)      
 Elly Klit Jensen (EKJ)     
 Susanne Ramsdahl (SR) 
 Karina R. Hangaard (KRH)  
 Vibeke Jakobsen (VJ) 
 

Mødedato: Torsdag den 30. april 2020 kl. 19.00  online  
   

                Emne                                Referat 

1. 
 
 

PCS sygemelding 
Jens Kvist deltager i dette punkt 
 

Jens Kvist orienterede bestyrelsen på Krabbeshus 
om at Poul Christian Sørensen ikke vender 
tilbage som skoleleder på Krabbeshus. Han 
orienterede ligeledes om, at Jakob Holten Olsen 
tiltræder som skoleleder fra 1. august 2020. 

 2. Økonomi 
Aktuel status, bilag udsendes senere 

VJ 

VJ orienterede om vores økonomi. Vi har fået lov 
til at bruge 300.000 kr. af vores ØD. 
Vi fik ikke tildelt økonomi for SFO-perioden op til 
påske, hvilket betyder en manglende indtægt på 
ca. 100.000 kr. Vi håber fortsat på at få visiteret 
et par elever mere. 

3. Status på ’Corona-situationen’ 
Nedlukning og nødundervisning 
Opstart og nødskemaer 
Statistik på fremmøde 
Folkeskolens prøver 
Dimission 
 
VJ, KRH 

I forhold til nedlukningen og 
hjemmeundervisningen, var det personalet der 
havde ansvaret for kontakten til forældrene. Her 
skulle man sammen med forældrene vurdere, 
hvilket behov for undervisning/kontakt den 
enkelte elev og familie havde brug for. Der var 
forskellige oplevelser af kvaliteten af hjemme 
undervisningen.   
Efter genåbningen holder eleverne sig i sin egen 
klasse, på legepladsen må man lege med elever 
fra andre klasser.  
Vi er så småt begyndt at åbne op for brug af 
vores faglokaler, for få elever. Det betyder meget 
for vores elever, at de kan være sammen med 
deres venner på tværs af klasserne og at de kan 
følge deres skema, med de aktiviteter der giver 
mening.   
Derfor håber vi på, at næste fase af 
genåbningen, betyder at vi også kan åbne mere 
op her på skolen. 

4. Skoleårets planlægning 

• Skoledagens længde 

Vi har søgt og fået godkendt dispensation til at 
om konvertere understøttende undervisning, til 
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• Klasser 

• Teams 

• Indsatsområder 
 

VJ, KRH 

to lærer ordning, hvilket gør, at elevernes 
skoletid er reduceret lidt i timetal ligesom i år.  
Vi laver lidt mindre klasser i det kommende 
skoleår, hvilket gør, at klasserne også bemandes 
lidt tyndere. Vi tror og håber på at det vil give en 
større ro til eleverne, ligesom klasselokalerne er 
bygget til klassestørrelser på omkring 6 elever.  
Næste års indsatsområde vil være KRAP 
uddannelse af personalet (hold 2).  
Vi holder tidsplanen ift. planlægningen af næste 
skoleår.  
 

5. Skolebestyrelsens beretning 
KSH har lavet udkast - til drøftelse og 
godkendelse. 
 
KSH 

KSH læser skolebestyrelsens beretning op. Der er 
enighed om, det er en rigtig god og nærværende 
beretning.  

6. Budgetorientering 2021 
Tidsplan, høringsfrist 
Evt. ekstra bestyrelsesmøde 

 

VJ 

Budgetorientering er rykket til den 15. juni, med 
høring den 3. august. Næste bestyrelsesmøde 
bliver derfor udsat til den onsdag 17. juni. 

7. Evt.  
 


